
PROTOKÓŁ NR 03-01/2007 
 
z posiedzenia Komisji Turystyki i Promocji Miasta Rady Miasta Gda ńska, 
które odbyło się dniu 15 stycznia 2007 r. o godz. 13:00 w Sali 003 Nowego 
Ratusza w Gdańsku. 
 
Obecni: wg załączonych list obecności.  
 
Na stan 5 członków komisji, w posiedzeniu uczestniczyło 5, czyli było quorum 
do podejmowania prawomocnych decyzji. 
 
Posiedzeniu przewodniczyła radna Agnieszka Pomaska – przewodnicząca 
Komisji Turystyki i Promocji Miasta Rady Miasta Gdańska, która po powitaniu 
radnych i zaproszonych gości zaproponowała następujący porządek posiedzenia: 
 
 

 
1. Zaopiniowanie projektów uchwał, które wpłynęły do komisji po 

sporządzeniu porządku posiedzenia.  
 
2. Zatwierdzenie sprawozdania pracy komisji za okres 30.11-31.12 2006 

r.  
 

3. Zatwierdzenie planu pracy komisji na rok 2007.  
 

4. Przedstawienie i omówienie kalendarza imprez sportowych, 
kulturalnych i targowo - wystawienniczych w 2007 roku. Całoroczna 
oferta turystyczna Gdańska.   

 
5. Organizacja Dziecięcej Rady Miasta Gdańska i inne propozycje 

promocji idei społeczeństwa obywatelskiego. 
 

6. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 
 
 
Z uwagi na brak uchwał do opiniowania – przewodnicząca zaproponowała 
zdjęcie z porządku posiedzenia punktu 1. 
 
 
 
 
Porządek przegłosowano 4 głosami za. 
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Przewodnicząca Agnieszka Pomaska 
Państwo otrzymali drogą mailową odpowiedź w sprawie „Dni Zatoki 
Gdańskiej” i tam pojawiła się luka gdyŜ brakowało informacji odnośnie roku 
2006. 
 
Pani Anna Zbierska – kierownik Referatu Promocji w Biurze Prezydenta 
ds. Kultury, Sportu i Promocji 
Tej imprezy w zeszłym roku nie było, oprócz tego, Ŝe pojawiły się jakieś 
plakaty, to tak naprawdę tej imprezy nie było. 
 
Przewodnicząca Agnieszka Pomaska 
A czy jest pewne, Ŝe odbędzie się w tym roku? 
 
Pani Anna Zbierska – kierownik Referatu Promocji w Biurze Prezydenta 
ds. Kultury, Sportu i Promocji 
Na dzień dzisiejszy dosyć trudno jest to ustalić 
 
Radny Krystian Kaczmarek – członek komisji 
Zgłosił wniosek o organizację wystawy, wspólnie z IPN -  dot. Tajnej 
Organizacji Wojskowej  „Gryfa Pomorskiego”. 
 
Wiceprzewodniczący Arkadiusz śukowski 
Zaprosił do kontaktu z PROT. 
 
Przewodnicząca Agnieszka Pomaska 
Jeśli chodzi o targi turystyczne, proszę mi powiedzieć, co było w zeszłym roku, 
jakie są ewentualne zmiany, jeśli chodzi o udział w targach? 
 
 
Pani Anna Zbierska – kierownik Referatu Promocji w Biurze Prezydenta 
ds. Kultury, Sportu i Promocji 
Troszeczkę zostały targi zredukowane, ze względu na oszczędności. Jednak 
pomimo tych oszczędności próbujemy wchodzić we współpracę z róŜnymi 
podmiotami i oprócz tego, co proponujemy jako miasto, będziemy na tych 
targach wchodzić we współpracę z portami lotniczymi. Są 4 najistotniejsze 
rynki: Niemcy, Skandynawia, Wielka Brytania i Rosja 
 
Przewodnicząca Agnieszka Pomaska 
A proszę mi powiedzieć, jeśli chodzi o te targi, kto reprezentuje Gdańsk? 
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Przewodnicząca Agnieszka Pomaska 
Podsumowując, narzuca się tylko jeden wniosek Ŝebyśmy tych imprez robili jak 
najwięcej i Ŝeby starać się przedłuŜyć ten sezon, bo jest on jednak bardzo krótki. 
 
Pani Anna Zbierska – kierownik Referatu Promocji w Biurze Prezydenta 
ds. Kultury, Sportu i Promocji 
Te imprezy powinny mieć ponadlokalny charakter, Ŝeby przyciągnęły ludzi z 
zewnątrz. Np. te muzyczne imprezy, które się pojawiają na wiosnę -one 
przyciągają specyficzną klientelę  
 
Radny Piotr Dzik- członek komisji 
Ja uwaŜam, Ŝe powinny odbywać się częściej imprezy w centrum miasta. GdyŜ 
większość imprez, które się odbywają mają miejsce gdzieś w „piwnicach” albo 
w pomieszczeniach czyli nie dla ogółu społeczeństwa. Chodzi mi o to, Ŝeby jak 
najwięcej osób wiedziało o imprezie i Ŝeby oni się bawili. 
 
Pani Anna Zbierska – kierownik Referatu Promocji w Biurze Prezydenta 
ds. Kultury, Sportu i Promocji 
Takich imprez się nie reklamuje, te imprezy, które są imprezami zamkniętymi 
one nie są promowane. 
 
Przewodnicząca Agnieszka Pomaska 
Będzie posiedzenie komisji gdzie będziemy dotykać bezpośrednio tego 
problemu. Jesteśmy za tym Ŝeby się jak najwięcej działo.  
 
Nie było więcej głosów w dyskusji, Przewodnicząca poddała pod glosowanie 
wniosek postawiony przez radnego Krystiana Kaczmarka. 
                                                                                                                                                                                                                                    
USTALENIA KOMISJI: 
 

Komisja Turystyki i Promocji Miasta Rady Miasta Gdańska wnosi o 
wyraŜenie zgody na zorganizowanie wystawy, wspólnie z Instytutem 
Pamięci Narodowej,  dotyczącej Tajnej Organizacji Wojskowej „Gryf 
Pomorski”. 
Mamy nadzieję, iŜ wystawa zainteresuje nie tylko starszych mieszkańców 
naszego miasta ale równieŜ pozwoli na pogłębienie znajomości historii przez 
uczniów gdańskich szkół i turystów. 
Proponujemy zorganizowanie wystawy wspólnie z IPN – zarówno w 
budynku Nowego Ratusza, jak i siedzibie IPN. 
 

PowyŜsze zostało przyjęte pozytywnie, jednogłośnie – 4 głosami za. 
Treść Wniosku Nr 03-01/02/01/2007 stanowi załącznik do protokołu. 


